
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde nr. 8 

 
22. maj 2024 kl. 16.30 – 18.00 

 
Deltagere:  Toke Arndal, Christina Luise Andersen, Kaare Kramer, Mette-Lene 

Glassow Nielsen, Kristian Traberg Larsen, Katrine Brammer Bork, Fie 

Maké, Simon Gotthelf, Lisbeth Møller Sandbæk, Adrian Storm Voigt-Ni-

elsen, Alma Josephine Schack Nielsen, Lone Wrøbell, Joan Blak Clausen, 

Peter Hougaard. 

 

Afbud: Mette-Lene Glassow Nielsen, Kåre Kramer, Simon Gotthelf, Lisbeth 

Sandbæk,  

 

Fraværende: Katrine Brammer Bork, Alma 

 

Mødeleder: Toke 

 

Referent: Joan 

 

Mødet afholdes i mødelokale 12  

 
1. Godkendelse af referat. 

 

 

 
2. Orientering 

a. Formand: 
Det var positivt at være til Dialogmøde med politikerne. Lone og Joan 
holdt oplæg om praksiseksempel på arbejdet med mangfoldige lærings-
miljøer. 
 

b. Skoleleder 
Læsegruppen nedlægges og de 900.000 den koster fordeles til kommu-
nens skoler.  
I tildelingen til specialpædagogiske tilbud bliver der ikke tildelt midler til 
ledelse og administrativt arbejde. Der er mange ting som ikke kompense-
res i skolens budget (vejledere, udlån, kaffe, test og meget andet). Ele-
verne tæller ikke med i skolens samlede elevtal. Det bliver ændret, så de 
tæller med fra næste skoleår. Det betyder at Tallerupskolen fortsat har sta-
tus af en stor skole med 400+ elever. 
9. årgang har haft sidste skoledag. Der var en god stemning og hygge. 
Skolens bibliotek hat fået midler til at fejre Grundlovens fødselsdag. 
10. klasses centeret flyttes organisatorisk til at høre under ungdomssko-
len. 
Der har været afholdt skriftlige prøver. 
Skolepatruljen har været i Tivoli. 
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c. Elevrådet. 
Der tales fortsat en del om snackautomaten. 

3. Punkter til drøftelse 
a. Testresultat af Nationale Overgangstest (matematik og dansk læsning) (re-

sultat af trivselsmåling er endnu ikke klar) – punktet udskydes til næste 

møde, da bestyrelsen ikke er beslutningsdygtig 
 

b. Evaluering oplæg om Vensomhed og det videre arbejde. 
Et godt og relevant oplæg, der taler fint ind i vores arbejde med grundfor-
tællingen.  
Oplægsholderen havde god energi og mange gode pointer om at have et 
fælles ansvar for at gøre hinanden venneværdige.  
 

 

c. Grundfortælling og bestyrelsens videre arbejde 

 

d. Indledende drøftelse om værdi- og ordensregler på baggrund af henven-

delse. 

Vi skal have et ”ordensregelsæt” i henhold til Bekendtgørelse om fremme 

af god orden i folkeskolen.  

Hvad er det for en adfærd vi gerne vil fremme? 

På første forældremøde gennemgås grundfortællingen – laver aftaler i for-

ældregruppen. Skolens ledelse og medarbejdere arbejder videre med model 

for, hvordan det kan gøres konkret.  

Skolens ledelse og medarbejdere udarbejder plan for, hvordan der kan ar-

bejdes med det blandt eleverne.  

Kan vi lave et andet layout – Tine? 

 

 

e. Grundfortællingen skal godkendes på næste møde.  
 

4. Eventuelt 
 

Punkter til næste skolebestyrelsesmøde: 

 Skemaer for skoleåret 2024/2025 skal godkendes 

 Økonomi er på næste møde 

 Datoer for næste års bestyrelsesmøder 

 Datoer for første forældremøder i næste skoleår samt fordeling af kontakt-klas-

ser. 

 

 

Kommende møder i skoleåret 2023-2024: 

Skolebestyrelsen:  20/6 
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Underskrifter  
 

 

Toke Arndal 

 

 

Christina Luise Andersen 

 

 

Fie Maké 

 

 

Kaare Kramer 

 

 

Mette-Lene Glassow Nielsen 

 

 

Kristian Traberg Larsen 

 

 

Katrine Brammer Bork 

 

 

Simon Gotthelf 

 

 

Lisbeth Møller-Sandbæk 

 

 

Adrian Storm Voigt-Nielsen 

 

 

Alma J. Schack Nielsen 

 

 

Lone Wrøbell 

 

 

Joan Blak Clausen 

 

 

Peter Hougaard 

 

 

 

 

 

 


